
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 3. 1. 2023 

Místo:  on-line 

Čas jednání: 18:00 – 19:55 

Účast:   Petr Galasovský, Petr Šíma, Bedřich Chromek, Jan Krkoška, Milan Veselý 

Omluven: Jan Šťastník 

Sekretariát: Petr Plodík, Petr Stoklásek, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání VV ČF 
3) Zpráva z jednání RS 
4) Informace z regionálních komisí 
5) Informace ze sekretariátu 
6) Rozvoj 
7) Čerpání rozpočtu 2022 
8) Různé 

 
 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen. 

Ověřovatelem zápisu zvolen Petr Galasovský. 

 

2) Zpráva z jednání VV ČF 

Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Nový předseda NSA 

- Pracovní verze rozpočtu ČF 2024 – lehce záporný 

- Ekonomická směrnice – v podstatě beze změn pro příští rok 

- Návrh systému celostátních soutěží 23/24 – bez výraznějších změn 

- Zvoleno 6 nových členů Arbitrážní komise 

- 27. 1. 2023 – setkání hejtmanů s prezidentem a VV ČF 

 

3) Zpráva z jednání RS 

Petr Plodík informoval o hlavních bodech z jednání RS: 

- Personální změny a dopad na odborné komise ČF – KVM nově pod úsekem reprezentace spolu s KR 

pod Z. Svobodovou, KRP společně s KRO pod L. Laštovičkou 

- Ekonomická oblast – úvaha o snížení povinné rezervy regionů z 50 % na 40 %, reg. rozpočty budou 

připomínkovány ekonomickým úsekem ČF, do budoucna povinnost manažerů regionu tvořit finanční 

strategii 

- Trenérské vzdělávání – připravován nový ročník studia licence A v rámci studijního programu na MUNI 

V Brně, finální podoba ještě není známa, dále debata nad možností vyššího kreditového ohodnocení 

seminářů při KTM (ze současných 2 na 5 kreditů) 



 

 

4) Informace z regionálních komisí 

Disciplinární komise 

- Petr Plodík krátce informoval o aktuální agendě DK. 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

- Komise měla prezenční jednání 16. 11. v Brně. Za KRD informoval o hlavních bodech předseda Petr 

Galasovský. Řešeno plnění povinností oddílů mít vyškolené rozhodčí. Navrženo setkání LK, KRD a 

KMM JMaZL nad tématem struktury a přípravy soutěží. Rozhodčí kontaktují sekretariát s tím, že 

v návaznosti na organizaci košových soutěží mají problém se včasným odevzdáváním termínů. 

 

Žádná další odborná komise se v mezidobí od posledního jednání RVV nesešla. 

 

5) Informace ze sekretariátu 

Počátkem měsíce ledna plně přebral agendu rozhodčích a delegátů po M. Havelkovi P. Stoklásek. Do konce 

měsíce bude ještě trvat souběh obou sekretářů, do konce sezóny externí spolupráce s M. Havelkou. 

 

6) Rozvoj 

Petr Plodík informoval o průběhu regionálních programů podpory oddílů: 

- PP 2 – podpora malých a středních oddílů 

- proplaceny trenérské licence C oddílům Orel Jednota Vyškov, Sokol Ivanovice na Hané 

a Spartak Hluk 

- během měsíce ledna proběhne vyhodnocení/vyplacení podpory cestovného mládeže za 

1. polovinu sezóny, bude předloženo RVV ke schválení 

- PP3 zelená skupina – program komplexního rozvoje oddílů 

- sesbírány analytické dotazníky od jednotlivých oddílů 

- odevzdány individuální rozvojové plány všech oddílů 

 

7) Čerpání rozpočtu 2022 

Petr Plodík informoval o konečném stavu čerpání rozpočtu 2022 a okomentoval některé položky směrem 

k závěru roku 2022. 

 

8) Různé 

- Bedřich Chromek otevřel diskusi na téma dotací z Evropských fondů v zájmové oblasti sportu: dotace na 

trenéry oddílů – odborné zahraniční stáže v rámci programu Erasmus+ 

- Schválení termínu příštího jednání RVV – úterý 14. 2. 2023 v Otrokovicích 

 
Termín příštího jednání: 14. 2. 2022 od 18:00, Otrokovice 


